
Fra: Thomas Larsen <tl@grenaa-ic.dk>  
Sendt: 24. maj 2022 08:44 
Til: Kasper Bjerregaard <kjb@norddjurs.dk> 
Cc: Morten Friis Heidemann <mohe@norddjurs.dk> 
 
Emne: Tagrenovering - Grenaa Idrætscenter (Solceller) 
 
Til Norddjurs Kommune. 
Hej Kasper.  
(cc – Morten) 
Vi ved godt det er i 11. time og KB skal tage stilling til renoveringen i dag. Men kunne man overveje at 
undersøge solceller på taget i GIC. 
Vi er klar over at der pt. er noget lovgivning, som kan blive udfordrende, men at der på det område måske 
også ved at blive løsnet lidt op,  
så muligheden kan byde sig til. 
Vi synes det kan giver menig med et anlæg i stor størrelse, da det forventes at idrætscentret og 
svømmehallen vil kunne anvende  
hele den daglige elproduktion fra solcelleanlægget. 
Idrætscenteret ser sig som stedet, hvor Norddjurs kommune kunne etablere et større solcelleanlæg.  
Norddjurs kommune og Idrætscentret vil med solceller på taget signalerer omtanke for miljøet og 
medarbejdere samt den øvrige omverden.  
Reducering af CO2-udledningen og sænke virksomhedens udgifter til forbrug ved brug af ren grøn energi. 
På vegne af GIC Bestyrelse. 
 
De bedste hilsner 
Thomas Larsen 
Centerchef 
DSI Grenaa Idrætscenter 
89 59 28 70 – 51 43 48 75 
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